
RM.0002.7.7.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 6/2015

z VII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 18 września 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 9.00 dokonała Przewodnicząca

Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. Odczytała wniosek Burmistrza o zwołanie niniejszej sesji w 

trybie nadzwyczajnym: „Z uwagi na konieczność podjęcia do dnia 20 września 2015 r. uchwały 

dotyczącej utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w piotrkowie 

Kujawskim, dla przeprowadzenia wyborów w do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. proszę o zwołanie sesji w 

trybie nadzwyczajnym. Do niniejszego wniosku załączam proponowany porządek obrad sesji a jako

termin zwołania sesji proponuję 18 września 2015 r. godz. 9.00.”

– w posiedzeniu  uczestniczyło  14  radnych  –  na  ustawową liczbę  15  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 14 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza VII sesji powołany został Radny, Pan Arkadiusz Rybak.

Ad. 6a-e

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VII/53/2015 w sprawie zamiaru wystąpie-

nia Miasta i Gminy Piotrków Kujawski ze Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło z siedzibą w Krusz-

wicy.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w 1966 roku powstał Związek Gmin Zlewni Jeziora Gopło. 

Powstał on z racji realizacji wspólnego zadania inwestycyjnego. Obecnie gminy zrzeszone w 

Związku nie mają wspólnych celów i nie ma podstaw do jego dalszego funkcjonowania. Dodał, że 

nie ma podstaw do „przejadania” pieniędzy na składki i delegacje. w tej sprawie zadecydowali już 

przedstawiciele poszczególnych gmin w Związku, a Rady mają wypowiedzieć się w postaci uchwa-

ły do dnia 30 września 2015 r.

- Pan Krzysztof Żak zapytał w jakiej wysokości składki płacono do Związku?

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że np. w roku 2015 jest to około 8 tys. zł.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał co nasza gmina zyskała z racji przynależności do Związku?
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- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że zrealizowano zadanie budowy kanalizacji sanitarnej z 

przyłączami w ulicach: Kaliskiej, Sportowej ze środków przedakcesyjnych PHARE, za około 

1.300.000,00 zł, przy czym gmina finansowała to w granicach 15 %. Związek Gmin wziął pożyczkę

z WFOŚ na realizację tego zadania a gminy, jako właściciele majątków, poręczyły tę pozyczkę. Od 

momentu powstania Lokalnych Grup Działania to one realizują wspólne zadania gmin.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że do konca tego roku składki muszą zostać opłacone.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VII/53/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  projekt  uchwały  Nr  VII/54/2015  w  sprawie  utworzenia

odrębnego obwodu głosowania.

-  Pan  Jarosław  Waszak  wyjaśnił,  że  jest  to  uchwała  techniczna,  obwód  głosowania  w  Domu

Pomocy Społecznej  musi  być  utworzony z  uwagi  na  ilość  osób zameldowanych tam w czasie

wyborów do Sejmu RP i Senatu RP. Nakłada to na Rady ustawa – Kodeks wyborczy.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VII/54/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VII/55/2015 w sprawie przyjęcia „Planu

gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski”.

- Pan Arnold Wesołowski odczytał uzasadnienie do projektu uchwały: „ W dniu 11 grudnia 2013 r.

Rada Miejska w  Piotrkowie Kujawskim przyjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli do opracowa-

nia i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej. W dniu 23 grudnia 2013 r. w  Narodowym Fun-

duszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie złożony został stosowny wniosek

o przyznanie dofinansowania w ramach konkursu nr 2/POIiŚ/9.3/2013 Działanie 9.3 Termomoder-

nizacja  obiektów użyteczności  publicznej  –  plany gospodarki  niskoemisyjnej  (  PGN) Programu

Operacyjnego Infrastruktura       i Środowisko 2007-2013. W dniu 01.08.2014 r. Instytucja Pośred-

nicząca oceniła pozytywnie wniosek o dofinansowanie w ramach konkursu. Wniosek złożony przez

Gminę Piotrków Kujawski znalazł się na 539 pozycji listy rankingowej, jako projekt rezerwowy

W dniu 22 grudnia 2014 r. podpisana została umowa o dofinansowanie realizacji ww. projektu. Ce-

lem projektu  jest  opracowanie,  a  następnie  wdrożenie  Planu gospodarki  niskoemisyjnej  Gminy

Piotrków  Kujawski.  Plan  gospodarki  niskoemisyjnej  będzie  dokumentem  strategicznym  Gminy

Piotrków Kujawski, w którym zostaną wskazane niezbędne do podjęcia działania, aby zgodnie z ak-

tualnymi aktami prawnymi, wytycznymi krajowymi i unijnymi doprowadzić do poprawy jakości po-

wietrza, zmniejszenia emisji CO2, zwiększenia udziału odnawialnych źródeł energii, co składa się

na efektywną i racjonalną gospodarkę niskoemisyjną. Nie bez znaczenia pozostaje fakt, że posiada-

nie Planu gospodarki niskoemisyjnej umożliwi Gminie ubieganie się o dofinansowanie zadań inwe-

stycyjnych związanych z zapewnieniem lokalnego bezpieczeństwa energetycznego, a także do osią-

gnięcia celów pakietu energetyczno–klimatycznego 3x20. Przyjęcie dokumentu przez Radę Miejską
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w Piotrkowie Kujawskim pozwoli Miastu i Gminie Piotrków Kujawski na ubieganie się o środki ze-

wnętrzne na realizację  zadań zapisanych w PGN, w szczególności  środków w ramach Programu

Operacyjnego  Infrastruktura  i Środowisko  2014-2020,  funduszy przewidzianych  w Regionalnym

Programie  Operacyjnym  Województwa  Kujawsko  Pomorskiego  na  lata  2014-2020,  Programu

LIFE+, Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020, Narodowego Funduszu Ochrony Śro-

dowiska i Gospodarki Wodnej  w Warszawie,  środków finansowych z Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej  w Toruniu.W związku  z powyższym,  wnoszę jak na

wstępie.” Dodał, że po dwuletnim okresie osiągnięto sukces w postaci dokumentu strategicznego,

który pozwoli na to abyśmy, jako gmina, mogli się ubiegać ośrodki na realizację zadań, w zakresie,

o którym w nim mowa. Podziękował dyrektorom placówek, szkół, zakładów, wspólnot i spółdzielni

mieszkaniowych, za pomoc w uzyskaniu danych dla opracowania bazy informacji  stanowiących

podstawę do sformułowania tego planu. Na jego podstawie będzie można realizować zadania zwią-

zane z ochroną powietrza, termomodernizacją itp.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że inwentaryzacja obejmowała ilość zużytej energii oraz ilość

emisji gazów cieplarnianych.

- Pan Arnold Wesołowski powiedział, że zakres rzeczowy związany z planem jest zakończony, ale

aby  zamknąć  projekt  od  strony  finansowej  konieczne  jest  podjęcie  uchwały,  której  projekt

przedłożono.

- Pan Krzysztof Żak zapytał na ile projekt ten pomoże „zwykłemu Kowalskiemu” w pozyskaniu

środków?

- Pan Arnold Wesołowski wyjaśnił,  że plan zawiera wszystkie ogólnodostępne programy w tym

zakresie,  z  których  można  pozyskać  środki.  Przewidziano  wśród  nich  program  PRO-SUME,

skierowany właśnie do „przeciętnego Kowalskiego”.

- Pan Sławomir  Bogucki  dodał,  że  jeśli  „przeciętny Kowalski”  będzie chciał  pozyskać środki  i

będzie od niego wymagane dołączenie tego dokumentu, to będzie on mu udostępniony.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że jeśli np. będzie możliwość dofinansowania budowy ścieżki

rowerowej to bez tego dokumentu dofinansowanie to nie będzie możliwe.

-  Pan  Arnold  Wesołowski  powiedział,  że  dokument  ten  będzie  aktualizowany a  dane  w  nim

zawarte, monitorowane.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy dobrze rozumie, że plan ten jest inwentaryzacją stanu na

dzień dzisiejszy i wskazaniem możliwości w jaki sposób stan ten można polepszyć?

 Pan Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  raczej  jest  to  inwentaryzacja i  podstawa do dalszych

analiz w tym zakresie.

- Pan Piotr Dziubich zapytał na czym będzie polegał monitoring?

- Pan Arnold Wesołowski powiedział,  że inwentaryzacja bazowa obejmuje okres do 2013 roku,

kolejne dane za lata 2014 i 2015 będą musiały być wprowadzone.
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- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że dokument ten na chwilę obecną Rada musi przyjąć, ale jeśli

monitoring wykaże, że spalanie i emisja się zwiększą to może to byc podstawa do nałożenia na

gminę jakichś opłat.

- Pan Arnold Wesołowski powiedział,  że nasza gmina jest  w czołówce, jeśli  chodzi  o czystość

powietrza.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VII/55/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

 

Ad. 7

-  Pan  Arkadiusz  rybak  poprosił  o  to  aby  zaapelować  do  firmy  remontującej  ul.  1  Maja  o

wprowadzenie ruchu wahadłowego podczas wykonywania przez nich prac.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w dniu dzisiejszym to załatwi.

- Pani Grażyna Rybicka poprosiła o to aby Policja częściej patrolowała park piotrkowski.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że na kolejną sesją będzie zaproszony Komendant Powiatowy

Policji

-  Pan  Piotr  Dzubich  powiedział,  że  jest  sporo  skarg  na  działalność  firmy  LECH-POL,  która

przesiewa węgiel i powstaje wtedy chmura pyłu utrudniającego życie okolicznym mieszkańcom.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział,  że w poniedziałek osobiście porozmawia z właścicielem

firmy. 

- Pan Jerzy Iglewski poprosił o zwiększenie ilości koszy ulicznych do gromadzenia plastików.

-  Pan  Arkadiusz  Włodarski  zapytał  czy  sprawa  przebudowy skrzyżowania  ul.  Kaliskiej  z  ul.

Sportową jest aktualna?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wszystko jest uzgodnione.

- Pan Krystian Betliński poprosił o uprzatnięcie rowy za torami.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  w  tej  sprawie  skontaktuje  się  z  Zarządem  Dróg

Wojewódzkich, bo to oni powinni posprzątać ten rów, ale jeśli tego nie zrobią to będzie to zrobione

w zakresie naszej gminy.

- Pan Krystian Betliński zapytał kiedy rozpocznie się budowa chodnika w Palczewie?

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  budowy  chodników  w  Palczewie  i  w  Szewcach

rozpoczną się w ciągu kilku najbliższych dni.

- Pani Halina Wawrzyniak zgłosiła, że chodnik w Jerzycach, na odcinku biegnącym do sklepu, jest

zarwany.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zgłosi to do Zarządu Dróg Powiatowych.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  zapytał  o  budowę  parkingu  przy  Zespole  Szkół  i  Placówek  w

Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział,  że po rozliczeniu budżetu za 8 kwartałów proponuje się
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zatwierdzić na najbliższej sesji przesunięcie środków na budowę 200 m2 parkingu.

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska zapytała kiedy odbędzie się pierwsze spotkanie dotyczące organizacji

dożynek wojewódzkich?

-  Pan Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  rozmowa na  ten  temat  odbędzie  się  na  najbliższym

spotkaniu Rady, na wspólnym posiedzeniu komisji.  Dodał, że chciałby wówczas także poruszyć

temat  projektu  budowy przedszkola  i  z  tej  racji  zaprosić  na  posiedzenie  projektanta  obiektu.

Powiedział  także,  iż  myśli,  że  jeśli  budowa  przedszkola  rozpocznie  się  w  najbliższym  czasie

wówczas  będzie  możliwość  zaoszczędzenia  na  materiałach  i  wykonaniu.  Powiedział  także,  że

Państwowa straż pożarna odstąpiła od zamknięcia przedszkola obecnie użytkowanego z uwagi na

zapewnienia, że budowa nowego obiektu niebawem się rozpocznie. Dodał, że kolejną inwestycją

będzie budowa oczyszczalni ścieków. Poinformował, że na chwilę obecną odstąpiono od budowy

kotłowni gazowej w zespole Szkół i Placówek w Piotrkowie Kujawskim z uwagi na to, że prace

budowy gazociągu w tym kierunku nie postępują zgodnie z planem i istnieje prawdopodobieństwo,

że firma gazowa nie dostarczy gazu przed sezonem grzewczym i szkoły pozostaną bez ogrzewania.

obecne  ceny  oleju  opałowego  spadły  i  póki  co  obiekty  będą  ogrzewane  w  dotychczasowym

systemie.

-  Pani  Joanna  Karmowska  zapytała  ile  biletów  sprzedano  na  kabaret  PARANIENORMALNI,

którego występ ma się odbyć 4 października?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że sprzedano około 600 biletów, ale aby do imprezy nie

dopłacić musi być sprzedanych około 700 biletów.

 

Ad. 9

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad VII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała zamknięcia VII sesji.

     Zamknięcie VII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 10:00

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: /-/                                      

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska: /-/
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